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Szanowny Panie Prezesie, 
 

Uprzejmie informuję, że do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji docierają 
w ostatnim czasie dość liczne sygnały od widzów, którzy zgłaszają problem z brakiem 
dostępu do właściwej wersji programu regionalnego TVP w ramach trzeciego multipleksu na 
terenie każdego województw. Wystąpienia w tej sprawie wystosowali również m.in. 
Marszałek Województwa Mazowieckiego Adam Struzik oraz Poseł Zofia Ławrynowicz.   

Według danych przekazanych KRRiT przez Prezesa Urzędu Komunikacji 
Elektronicznej brak możliwości odbioru programu regionalnego w wersji zgodnej 
z podziałem administracyjnym dotyczy 1 054 tys. osób, tj. 2,78% populacji kraju. Największe 
kłopoty w tym zakresie, jak wynika z danych udostępnionych przez UKE, mają mieszkańcy 
województw: podkarpackiego, zachodniopomorskiego, warmińsko-mazurskiego, łódzkiego, 
mazowieckiego oraz opolskiego. 

Uprzejmie informuję, że zwróciłem się do Ministra Administracji i Cyfryzacji p. Rafała 
Trzaskowskiego oraz Prezes UKE p. Magdaleny Gaj o podjęcie wspólnych 
i skoordynowanych działań w ramach kompetencji obu urzędów oraz KRRiT, zmierzających 
do rozwiązania wskazanego wyżej problemu. 

Ze względu na fakt, że zapewnienie dostępu do właściwej dla miejsca zamieszkania 
wersji programu regionalnego jest sprawą ważną i wiąże się z dostarczaniem istotnych 
informacji z życia regionu, co z pewnością wpływa na wzmocnienie poczucia przynależności 
mieszkańców do lokalnej społeczności, a także z uwagi na rolę, jaką może i powinna 
odgrywać w tym zakresie telewizja publiczna, zwracam się do Pana Prezesa o przedstawienie 
informacji, jakie działania Telewizja Polska SA podjęła lub zamierza podjąć w celu 
rozwiązania tej kwestii.  

 

  

Z poważaniem, 
 
 
 
 
 

              Jan Dworak 


